
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 26. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 101
Kan ministeren oplyse, hvor mange kuld killinger en kat må få om året uden,
at det vil blive betragtet som erhvervsmæssig handel med eller opdræt af kat-
te, ifølge den nye bekendtgørelse, som vil blive sendt i høring i foråret 2012,
og hvis man ikke kan oplyse dette, vil ministeren så oplyse, hvilke overvejel-
ser man gør i forhold til antallet af kuld?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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